

Southwest Anti-Capitalist Demo

4:30 pm sharp May 1st



Gathering in the field adjacent to
Lionel-Groulx metro

We plan to join the city-wide anticapitalist demo, which is meeting at 6pm at Place Jacques-Cartier.

Over the last couple of months, there's been an unprecedented police attack on demonstrations in Montreal. The city has been using bylaw P-6, introduced concurrently with the now-defunct Special Law, to crush any demonstration unwilling to collaborate with the state. The streets do not belong to the police or the interests they defend! We need to take them back!

May 1 is a day of solidarity with other exploited across the city and around the world, but above all else it is in defense of our own lives and our own dignity. Lets take to the streets to meet each other in our opposition to capitalism and its defenders. Condo development corporations are raising our rents and displacing those of us who can least afford to move. High-end restaurants and grocery stores sell expensive food to the people in those condos. Food that we can't afford to eat. Our neighbourhood is being invaded and developed by corporations, real estate speculators, and small-time profiteers that seek only to displace or exploit us - and they are welcomed here with the full collaboration of the slumlords that have been taking advantage of us the entire time. Increasing cost of living is but one of the mutually reinforcing effects of the capitalist development of our neighbourhoods, along with more police and surveillance cameras in our public spaces, and the further degradation of our air and quality of life through huge projects like the proposed refurbishment and expansion of the Turcot interchange. Meanwhile, we work at jobs we hate for bosses who profit off our misery, and now we're at risk of losing even this means of survival as our jobs are cut to meet the demands of austerity budgets.

For a world without bosses, prisons, or borders!

Manifestation anticapitaliste

dans le Sud-Ouest
16h30 à l'heure le 1er mai



Rassemblement dans le parc adjacent au métro
Lionel-Groulx

Nous planifions de rejoindre la grande manifestation à la Place Jacques-Cartier, à 18h.

Au cours des derniers mois, les attaques policières sur les manifestants montréalais sont sans précédent. La Ville utilise le règlement P-6, introduite en complément de défunte Loi Spéciale, pour écraser toute opposition à l'état dans la rue. Les rues n'appartiennent pas à la police ou aux intérêts qu'ils défendent! Nous devons les reprendre!

Le premier mai est une journée de solidarité mondiale avec tout les oppriméEs, mais par dessus tout, pour défendre nos vies et notre dignité. Rencontrons nous dans la rue en opposition au capitalisme et ses défenseurs. Le développement des condos fait augmenter les loyers et force le déplacement de ceux et celles qui ne peuvent se le permettre financièrement. Des restaurants huppés et les épiceries vendent de la bouffe pour les habitants de ces condos. De la nourriture trop chère pour nous. Nos quartiers sont envahis par des entreprises, des courtiers d'agences immobilières et par de petits profiteurs qui ne veulent que nous exploiter; et ils sont accueillis à bras ouverts par les proprios qui prennent déjà avantage de nous. L'augmentation du coup de la vie n'est qu'une des conséquences du développement capitaliste dans nos quartiers, en plus d'une plus grande présence policière et de caméras de surveillance dans nos espaces publics, la dégradations de l'air et de notre qualité de vie à travers de mégas projets comme l'échangeur Turcot. Pendant ce temps, nous travaillons pour des patrons que nous que nous détestons et qui se nourrissent de notre misère. Et nous risquons de perdre même se moyens de survie alors que nos emplois sont coupés pour répondre aux demandes de budgets austère.

Pour un monde sans patrons, sans prisons, ni frontières!